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Newsletter Issue: 31 Jul 2024 

New Executive Committee 2024-26 

A new Executive Committee for 2024-26 was elected, and Mr. Doug Wong (ITSC) will continue his service as the Chairman. For the new exco list, please refer to our website: 

https://staff.hkust.edu.hk/about_ex.html. 

**************************************************************************************************************************************************************** 

The Hydroponic Farming Workshop 

The workshop was held on 1 July. Participants learned how to make Hakka dumplings（茶粿）and the technique of hydroponic farming. They were able to bring their hand-made dumplings and a 

box of hydroponic plant home. Participants were very excited and enjoyed this experience. 

 

 

 

**************************************************************************************************************************************************************** 

Special offers 

Crown Plaza Hong Kong Kowloon East 

Imperial Patisserie Mooncake 
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Campus News 

  

Colors of Inclusion: Art Workshop for Staff and Family 

  

 

  
“Colors of Inclusion” provides an opportunity for HKUST members to showcase their creativity, thoughts and imaginations about inclusion through arts and colors. In this workshop, the professional 

art educator will guide you and your kids through a creative journey, using art as a tool to appreciate diversity. 

Upon completion of the workshop, you may submit your artwork for the upcoming exhibition in October. Your artwork may be displayed together with those from our HKUST members to showcase 

the uniqueness of individuals and diverse talents, challenge discrimination, and cultivate an inclusive environment at HKUST. 

Workshop Details 

Date: 16 August 2024 (Friday) 

Time: 2:00 - 5:00 pm 

Venue: Room 4502, Academic Building (near lift no. 25 -26) 

Target: HKUST staff and their kids (15 years old or below) 

Quota: 20 Participants 

Language: English 

DEO website: https://deo.hkust.edu.hk/events/colors-inclusion-art-workshop-staff-and-family 

  

Registration: Click HERE 

  

Workshop Content 

In this 3-hour art workshop, staff and their kids will have the opportunity to explore the theme of diversity and inclusion and the appreciation of diversity. The session will also include a time for 

participants to share their artwork ideas. Participants will produce an artwork (Squash book) that reflects diversity in their daily lives. 

The workshop will be facilitated by Vicki, an experienced art educator and facilitator in leading wellness and expressive art workshops, in conjunction with Wild at Arts Studio 

https://deo.hkust.edu.hk/events/colors-inclusion-art-workshop-staff-and-family
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_8izIBu1UoamW3kO


 

 

會訊 2024 年 7 月 31 日 

2024 - 2026 年新幹事會 

2024 - 26 年的新幹事會已經誕生，黃忠德先生（資訊科技服務中心）將繼續擔任主席。新幹事會委員名單詳見以下網址：https://staff.hkust.edu.hk/about_ex.html 

**************************************************************************************************************************************************************** 

家居水耕種植技術工作坊 

大嶼山䃟頭村實驗農莊「家居水耕種植技術工作坊」已於七月一日順利舉行。參加者從中學習到怎樣做客家茶粿及種水耕菜，並每人都可以帶走自己做的茶粿及水耕菜回家。參加者感

到非常興奮和滿意這次的體驗。 

  

 

 

**************************************************************************************************************************************************************** 

優惠 

香港九龍東皇冠假日酒店 

皇玥月餅早購優惠 
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校園消息 

「色彩共融」工作坊 

 

 

「色彩共融」工作坊讓香港科技大學的成員通過藝術和色彩展示他們對「共融」的創意、思想和想像。在這次工作坊中，專業藝術教育者將引導您和您的孩子進行一段創意旅程，透過藝

術欣賞生活中的多樣性。 

完成工作坊後，您可以提交您的藝術作品參加即將於大學十月舉行的「色彩共融」展覽。您的作品將有機會與香港科技大學的其他成員的作品一同展出，帶出和而不同、多元專長、減少

歧視的主題，展現香港科技大學共融的文化。 

工作坊活動詳情 

日期：2024 年 8 月 16 日（星期五） 

時間：下午 2 時正至 5 時正 

地點：學術大樓 4502 室（鄰近 25 - 26 號升降機） 

對象：香港科技大學教職員及其 15 歲或以下的子女 

名額： 20 人 

語言：英語 

網頁：https://deo.hkust.edu.hk/events/colors-inclusion-art-workshop-staff-and-family 

報名 : 前往報名連結 

 

工作坊內容 

於 3 小時的藝術工作坊期間，參加者將有機會探索多元和共融相關的主題、製作一件反映他們日常生活中多元化的藝術作品 (Squash book)，同時與其他參加者分享自己的藝術作品創意。 

工作坊將與 Wild at Arts Studio 合作進行，由 Vicki 老師帶領。Vicki 是一位經驗豐富的藝術教育者、領導身心靈健康與表達藝術工作坊的導師。 

 

  

 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html 

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk 
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